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Generalforsamlingen afholdes en gang årligt i januar måned 

med følgende dagsorden til den 24. januar 2024 

 

1. Valg af dirigent og referent: 

Dirigent: Ivan Holck Jensen 

Referent: Gitte Mikkelsen 

 

2. Beretning af bestyrelsen: 

Mona fortalte om året i 2022, hvor vi har haft nogle dejlige ture og socialt 

samvær. Hun takkede samtidigt for, at der var rigtig mange som deltog i 

vores arrangementer. 

Takkede bestyrelsen for godt samarbejde 

 

3. Indkomne forslag: 

Der var en der spurgte, om der ikke kunne være flere med til vores bustu-

re, da der er mange som står på venteliste. 

 

4. Fremtidig virksomhed: 

Vores program for 2024 

 

5. Valg af Pensionistsektionens bestyrelse 

 

• Formand – kun lige år 

Mona Markussen blev valgt 

 

 

• To bestyrelsesmedlemmer – kun ulige år 

Er ikke på valg i år 

 

 

• To suppleanter 

Kirsten Christensen 

Bodil Marie Sørensen 

 

 

 



6. Eventuelt 

Dagsorden kommer til at stå i vores program 

 

Der var igen flere, der spurgte, om der ikke kunne komme flere med bus 

på busturene. 

 

Ivan fortalte, at vi har fået flere pensionistmedlemmer i BUPL 

MidtVestjylland, og derfor også flere penge. 

Han opfordrede også til, at man på generalforsamlingen stillede et for-

slag om, at man skulle sætte flere penge af til pensionistsektionen, da 

priserne er steget for vores arrangementer. 

 

Det blev drøftet, om man evt. skulle sende 2 busser afsted på 2 forskelli-

ge dage. 

Man kan ikke komme ind ret mange steder, hvis man er over 56 personer. 

 

Ivan fortalte, at tidligere medlemmer af BUPL kan melde sig ind som 

pensionister i BUPL MidtVestjylland og opfordrede til, at man sagde det 

videre til dem, man kender, som tidligere har været medlemmer. 

 

Det blev nævnt, at vores hjemmeside ikke er opdateret 

Det får vi gjort noget ved. 

 

Der var nogle, der spurgte til, om man kunne lægge billeder på vores 

hjemmeside for at vise andre, hvad der sker i vores pensionistsektion. 

 

 

 


